

Begleiten Sie uns auf eine Reise um die Welt.
Diesen Monat machen wir Halt im Mandarin Oriental, Geneva

*Join us on a trip around the world.
This month we stop at Mandarin Oriental, Geneva.*



CHIFA

Pisco Acholado, Vermouth, Apricot Liqueur, Lemon Juice,
Chrysanthemum Syrup, Sambucca

CHF 23

Begeben Sie sich auf eine, von Asien und der Seidenstrasse inspirierte, Genussreise. Jeder Cocktail der MO Bar des Mandarin Oriental, Geneva fängt die exotischen Aromen dieser legendären Handelsroute ein, die durch den Gewürzhandel geprägt wurde. Ein Highlight ist der "Chifa"-inspiriert von der Fusionsküche Perus. In Peru bezeichnet "Chifa" die Verschmelzung peruanischer und chinesischer Kochkünste. Der Cocktail vereint dabei die fruchtigen Aromen Perus mit den floralen Anisnoten Chinas und ist eine Hommage an die Verschmelzung beider Kulturen.

Embark on a journey of flavours, inspired by Asia and the Silk Road. Each cocktail at the MO Bar at Mandarin Oriental, Geneva captures the exotic aromas of this legendary trade route, shaped by the spice trade. A highlight is "Chifa", a drink inspired by the fusion cuisine of Peru. In Peru, "Chifa" means the blend of Peruvian and Chinese culinary traditions. This cocktail masterfully combines the fruity flavours of Peru with the floral aniseed notes of China, creating a harmonious tribute to the merging of these two cultures.

